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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 28 september 2009

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden C.C.P.J. Arts, J.H.L.M. Nielen, M. A. Sahintürk mw. 
G.E. Weijers (CDA), J. Oosterwijk, R.G. Poel, mw. S.M. Derks en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. 
F.J.H.M.. van Diemen-Vereijken, mw. N.A.J. te Velde-Hofhuizen (GL), G.M.P. Stoffels, W.H.M. Pluk 
en A.M.J. Jacobs (ABC), H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. van Heumen-Janssen en mw. W.T.G. 
Vervoort-Reijnders (PLC),  M.S. van Veen en mw. C.M. Angevaren (VVD), J.P.G. Kerskes (D66) en 
griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: G.P.M. Peeters, Th.C. Blokland, J.W. Donkers en gemeentesecretaris P.M. van de 
Koolwijk 

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij 
het betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
1 Opening en mededelingen Voorzitter opent de vergadering met een ogenblik stilte. 

Mededelingen: Ontvangen is een bericht van verhindering van dhr. 
Gelens voor agendapunt 16; griffier meldt ingekomen afschrift van een 
Koninklijk Besluit tot eervol ontslag van burgemeester Schoots; dhr. Poel 
doet een oproep aan de collega raadsleden voor deelname aan een 
sponsor-evenement. 

02 Onderzoek van de geloofsbrieven 
en besluit tot toelating van de 
nieuw benoemde raadsleden mw. 
W.T.G. Vervoort-Reijnders (PLC) 
en dhr. A.M.J. Jacobs (ABC)

Een commissie wordt gevormd uit de raadsleden S. Derks (voorzitter), 
C. Angevaren en A. Weijers. Na onderzoek van de geloofsbrieven, 
rapporteert de commissievoorzitter dat de geloofsbrieven in orde zijn 
bevonden en de commissie adviseert om de leden toe te laten. 
Besluit: De raad besluit toe te laten als leden va de gemeenteraad mw. 
W.T.G. Vervoort-Reijnders en dhr. A.M.J. Jacobs 

03 Installatie van de nieuwe 
raadsleden

De toegelaten raadsleden W. Vervoort-Reijnders en T. Jacobs leggen in 
handen van de voorzitter de eed af. 

04 Vragenronde van raadsleden  cf. 
art. 39 RvO.

Mw. Van Heumen vraagt naar de voortgang van het beleid tegen illegaal 
in gebruik genomen gemeentelijke groenstroken. Wethouder Donkers 
antwoordt dat zoals al eerder gemeld, hier aan wordt gewerkt en dat een 
voorstel t.z.t. aan de raad zal worden aangeboden.  
Mw. Angevaren stelt vragen over de reclamevlag voor het RBL, die 
tijdens de vierdaagse aan de Martinustoren was bevestigd. Wethouder 
Peeters antwoordt dat de gemeente in deze slechts als 
vergunningverlener is opgetreden. De reclame-uiting is door de BV 
Laarakker geïnitieerd en in overleg met de vergunninghouder, zijnde het 
4-daagse comité, uitgevoerd. Wethouder Peeters heeft daarom de 
gevraagde feiten niet paraat, maar zegt toe de ingediende vragen door 
te geleiden voor beantwoording naar de BV Laarakker. 
Dhr. Poel vraagt uit oogpunt van verkeersveiligheid het zicht te 
verbeteren op de kruispunten Zwaanstraat met de Smidstraat en de 
Molenstraat, door verwijderen van het zeildoek op de hekken rondom de 
bouwput Dienstenas. Wethouder Donkers antwoordt dat dit doek er juist 
hangt voor de veiligheid van voorbijgangers, omdat de machines tot zeer 
dicht langs de Molenstraat werken, en het ook onveilige situaties geeft 
als zich daar verzamelen. Hij zegt toe te willen overwegen om het doek 
weg te laten halen zodra deze machine klaar is, of om tijdelijk een 
verkeersspiegel te laten plaatsen. 

05 Trekking nummer 
Accordering agenda

De voorzitter trekt stemnummer 19, zodat beraadslagingen en eventuele 
stemmingen zullen beginnen bij dhr. Kerskes.
Agenda: de raad stemt in met toevoegen aan de agenda van punt 23a, 
het nemen van een voorbereidingsbesluit; agendapunt 13 wordt een B-
stuk op verzoek van fractie ABC;  op voorstel van fractie VVD stemt de 
raad in met het behandelen van agendapunt 24 als eerste 
bespreekpunt. 

06 Spreekrecht voor aanwezigen op 
de publieke tribune (m.u.v. 
agendapunten aangeduid met (gs) 

Van het spreekrecht maakt gebruik dhr. G. Cuypers bij punt 24. Dhr. 
Cuypers vraagt in relatie tot de onderwijs- en cultuurcampus aandacht 
voor de vernieuwende theorie van het intuïtie trainen en mogelijkheden
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die conform het RvO zijn 
uitgezonderd)

om daarvoor subsidie te genereren. 
Bij punt 17 spreekt dhr. de Haan als voorzitter van Dorpsraad Linden. 
Dhr. de Haan vraagt naar aanleiding van agendapunt 17 aandacht voor 
het -nog vast te stellen- beleid voor beheer van de Kraayenbergse 
plassen. De industriële activiteiten verhinderen z.i. vooralsnog dat 
recreatie en natuur zich op gewenste wijze kunnen ontwikkelen. 

Vaststellen van de besluitenlijsten 
van de raadsvergaderingen van 
29 juni en 15 juli 2009

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 
Opgemerkt wordt dat de besluitenlijst van 2 juli nog moet worden 
vastgesteld. 

A-stukken 
08 Instemmen met de Evaluatie 

rationeel wegbeheer 2008 en 
vaststellen van de 12e begr.wijziging

Met algemene stemmen besluit de raad conform het voorstel:
1. instemmen met de “Evaluatie Wegbeheer 2008”;
2. instemmen met de nog uit te voeren werkzaamheden ad € 

105.613;
3. instemmen met de aframing van het krediet Rationeel Wegbeheer 

2008 met € 9.416 (7210124);
4. akkoord me de vaststelling van de 12de begrotingswijziging.

09 Instemmen met het Masterplan 
herstructurering De Beijerd en ’t Riet 
en verdere uitwerking van 
deelprojecten

Met algemene stemmen besluit de raad conform het voorstel:
1. het onderschrijven van de inhoud van het Masterplan;
2. instemmen met de verdere uitwerking van de deelprojecten.

10 Voorstel tot vaststelling van de 
bestemmingsplannen:
a. Katwijk NB, Lange Linden (gs)
b. Vianen NB, Beekdal (gs)

Met algemene stemmen stelt de raad conform het voorstel de 
bestemmingsplannen “Katwijk NB, Lange Linden 1” en “Vianen NB, 
Beekdal” vast.

11 Instemmen met de 2de wijziging van 
de gem.regeling Reg. Ambulance-
voorziening Brabant m-w-n

Met algemene stemmen verleent de raad conform het voorstel
goedkeuring aan de wijziging van de Gem. Regeling Regionale 
ambulancevoorziening Brabant m-w-n , waardoor DB-leden van de 
RAV niet noodzakelijkerwijs lid moeten zijn van het AB van de RAV, 
maar wel bestuurder (wethouder) van een deelnemende gemeente.

12 Kennis nemen van de gezamenlijke 
aanbesteding gemeenten Land van 
Cuijk van de accountants-
dienstverlening 2010-2013

Met algemene stemmen stemt de raad conform het voorstel in met het 
voornemen van het college om te participeren in een (nieuw) 
aanbestedingstraject van de vijf gemeenten in het Land van Cuijk. 
gericht op een vierjarig contract voor de “Accountantsdienstverlening 
2010-2013”. 

13 Vaststellen van een nieuwe opzet 
voor de verdeelsleutel van de 
budgetten voor wijk- en dorpsraden

Dhr. Stoffels merkt namens ABC op, dat deze nieuwe verdeelsleutel 
wat zijn fractie betreft, niet in de plaats komt van de doelstelling uit het 
collegeprogramma, dat er eigen budgetten voor de wijk- en 
dorpsraden worden ingesteld. 
Besluit: de raad stelt met algemene stemmen de nieuwe opzet voor de 
verdeling van de budgetten voor de wijk- en dorpsraden vast.

14 Vaststellen van de 2de wijziging van 
de Verordening Kraaijenbergse 
Plassen en Heeswijkse Plas 2005

Met algemene stemmen stelt de raad conform het voorstel de 2de

wijziging van de “Verordening Kraaijenbergse Plassen en Heeswijkse 
Plas 2005” vast.

15 Instemmen met defiscalisering van 
parkeerboetes en de hierop 
betrekking hebbende gemeentelijke
verordeningen en dienovereen-
komstig te wijzigen

Met algemene stemmen besluit de raad conform het voorstel:
1. m.i.v. 1 januari 2010 de heffing van parkeerbelastingen voortaan 
uitsluitend strafrechtelijk te handhaven;
instemmen met de 1ste wijziging van de Parkeerverordening Cuijk 2004 
en de nieuwe Parkeerbelastingverordening Cuijk 2010.

C-stukken 
16 Bekrachtigen van de benoeming 

van dhr. C.A. Gelens tot voorzitter 
van de participatieraad 
Welzijnsbeleid

Met algemene stemmen stemt de raad in met de benoeming van de 
heer C.A. Gelens tot voorzitter van de Participatieraad Welzijnsbeleid 
Cuijk.

17 Vaststellen van beheerplan 
Kraaijenbergse Plassen en 
Heeswijkse Plas 2009-2019

De raadsleden Arts, Van Diemen, Van Heumen, Van Veen en Kerskes 
namens hun fracties, erkennen de bezorgdheid van de dorpsraad 
Linden over het toekomstig beheer van het plassengebied. Het 
voorliggende besluit gaat echter uitsluitend over 
inrichtingsmaatregelen voor de oevers en financiële dekking daarvan. 
Dhr. van Veen denkt dat voor toekomstig beheer veel meer dan het nu 
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voorziene budget nodig zal zijn, omdat de plassen steeds intensiever 
toeristisch gebruikt worden en er dus ook meer schade zal zijn en bijv. 
verzoeken om oevergedeeltes aan te passen. De wethouder 
antwoordt dat de intensiteit van het gebruik op basis van de 
ervaringsgegevens van de afgelopen jaren berekend is. Hij verwacht 
dat het budget toereikend zal zijn. Hij zegt wel toe om op een nader 
moment de kwesties die de dorpsraad aanroert in een 
raadscommissie te bespreken. 
Besluit: met algemene stemmen besluit de raad:

het beheerplan Kraaijenbergse Plassen en Heeswijkse Plas 2009-
2019 vast te stellen;
na vier jaar het beheerplan te actualiseren;
instemmen met het, in 2009 t/m 2012, in mindering brengen van de 
jaarlijkse onderhoudskosten op de baten uit de zandwinning.

18 Gelegenheid voor het uiten van 
wensen en bedenkingen conform de 
artikelen 160 en 169 van de 
Gemeentewet, inzake project 
Dommelsvoort

In eerste termijn zijn er vragen aan het college over de garantie van 
het consortium op de haalbaarheid van het plan, in relatie tot de 
gevraagde voorfinanciering voor de aankoop van gronden (mw. Te 
Velde, dhr. Oosterwijk, dhr. Kerskes); de inspraak of betrokkenheid 
voor belanghebbenden en bewoners bij uitvoering van dit plan (dhrn.
Stoffels en Arts); en de hardheid van de nu voorliggende (bijgestelde) 
planning (dhr. Arts). 
Mw. Van Heumen is positief dat er weer eens voortgang te melden is; 
mw. Angevaren is positief over de kansen voor lokale ondernemers, 
ook al is er veel uit het oorspronkelijke plan weggevallen, maar de 
VVD is tegen de plannen voor een golf afslagplaats waarbij de ballen 
in het water zouden landen. 
Wethouder Blokland antwoordt dat z.i. nog voldoende invulling wordt 
gegeven aan de centrumfunctie van het waterpark. De gemeente 
ontvangt vergoeding voor de voorfinanciering, en helpt daarmee de 
ontwikkelaar om over voldoende middelen te kunnen beschikken. Wat 
betreft de inspraak: het plan ligt sinds juni ter inzage, waarbij is gestart 
met een informatieavond met presentatie en toelichting voor 
belangstellenden. Er zijn al diverse reacties ontvangen, die op dit 
moment worden verwerkt en wellicht tot aanpassing van de plannen 
leiden. Ook de MER-rapportage moet nog worden afgerond. Pas dan 
wordt overgegaan tot maken van een (voor)ontwerp 
bestemmingsplan, met de gebruikelijke formele inspraak. 
Besluit: 1- De raad gaat akkoord, behoudens gemaakte opmerkingen, 
met het geactualiseerde plan (voorlopig ontwerp) en verzoekt dit uit te 
werken tot een (voor)ontwerp bestemmingsplan;
2- gehoord de toelichting, heeft de raad geen wensen of bedenkingen 
tegen de voorgenomen grondaankoop en de financiële afspraken met 
betrekking tot het geactualiseerde plan. 

19 Instemmen met het voorstel tot 
restitutie bijdrage hockeyvereniging 
Civicum

Dhr. Jacobs namens ABC meldt dat zijn fractie er moeite mee blijft 
houden dat wordt teruggekomen op eerder gemaakte afspraken met 
de club. Mw. Te Velde namens GL vindt voorliggend voorstel juist 
reëel en het bedrag acceptabel. 
In zijn antwoord stelt portefeuillehouder Schoots dat z.i. de gemeente 
destijds op basis van onvolledige informatie tot een standpunt over 
kunstgras is gekomen. Dit inziende, moet je als gemeente op zo’n 
standpunt terug kunnen komen. Hij vindt het goed dat de vereniging 
het terug te geven bedrag weer investeert in de accommodatie.  
Besluit: Met aantekening dat fractie ABC geacht wil worden te hebben 
tegengestemd, gaat de raad zonder stemming akkoord met het 
voorstel.

20 Instemmen met het overbrengen 
van kredieten project recreatieve 
wandelpaden Zevenhutten van 
programma 7 (Volksgezondheid en 
milieu), functie 724 (Lijkbezorging) 

In antwoord op opmerkingen van mw. Van Heumen over afspraken 
met het Brabants Landschap, meldt portefeuillehouder Donkers dat 
het terrein op dit moment wordt ingericht. De invulling van de 
begraafplaats volgt nog. 
Besluit: Met algemene stemmen akkoord conform het voorstel.  
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naar programma 5 (Cultuur, 
recreatie en sport), functie 560 
(Openbaar groen en 
openluchtrecreatie)

21 Vaststellen van begr.wijziging nr. 
18-2009 voortvloeiende uit 
bestuursbrief 07-2009 inzake 
aanpassingen werkwijze team 
buitendienst afd. Ruimtelijk Beheer

De leden Kerskes, Nielen en Poel melden het voorstel voor de 
gewijzigde organisatie van de buitendienst te kunnen steunen. 
Besluit: Na beantwoording door portefeuillehouder Donkers van een 
vraag van dhr. Poel over incidentele kosten, stemt de raad met 
algemene stemmen in met het voorstel. 

22 Voorstel tot vaststellen van 
bestemmingsplan Cuijk 
Kouwenberg, bedrijfsrestaurant 
Nutricia (gs)

Dhr. Kerskes meldt dat zijn fractie op esthetische gronden niet kan 
instemmen met dit voorstel. 
Besluit: behoudens fractie D66 die geacht wordt te hebben 
tegengestemd, stemt de raad zonder stemming in met het voorstel.

23 Vaststellen van de 21ste

begrotingswijziging behorend bij het 
raadsbesluit van 9 febr. 2009 inzake 
aankoop en inrichting van 
kantoorruimte in het 
Dienstencentrum, alsmede tijdelijke 
huisvesting van de 
intergemeentelijke sociale dienst

Dhr. Nielen vraagt toelichting of de recente wijzigingen in de plannen 
voor gemeentelijke samenwerking in het Land van Cuijk doorwerken 
op de huisvestingsplannen voor UWV/CWI en de af te nemen m2 in 
het dienstencentrum?  
Portefeuillehouder Peeters antwoordt dat er geen consequenties zijn 
voor UWV/CWI en dat de gemeente het overeen gekomen aantal m2 
zal afnemen. Er zit flexibiliteit in de wijze waarop die m2 worden 
gebruikt. 
Besluit: De raad stelt met algemene stemmen de 21e

begrotingswijziging vast. 
23
a

Voorstel tot het nemen van een 
voorbereidingsbesluit voor de 
locatie Messemaker te Cuijk.

In antwoord op dhr. Nielen licht portefeuillehouder Peeters toe dat het 
gaat om een formaliteit, die echter wel goed geregeld moet worden. Er 
zijn geen gevolgen voor toekomstige aanvragen. 
Besluit: De raad besluit met algemene stemmen te verklaren, dat een 
nieuw bestemmingsplan wordt voorbereid voor de locatie De 
Messemaker te Cuijk zoals nader aangeduid op de bij het te nemen 
besluit behorende en als zodanig gewaarmerkte tekening; en te 
bepalen dat dit besluit op 30 september 2009 in werking treedt.

24 Notitie aangaande uitwerking van de 
motie van 15 juli 2009 inzake 
Homburgcampus

Aan de raadsleden is een gecorrigeerde bijlage 8 gezonden, met 
“investering Grotestraat”  groot 15,2 mln. 
De raadsleden Kerskes, Van Diemen, Van Veen en Van Heumen 
plaatsen grote vraagtekens bij het nu voorliggende onderzoek. Elk 
gebruikt eigen woorden en legt eigen accenten bij de gehanteerde 
argumenten, maar algemeen concludeert men dat het onderzoek geen 
serieuze poging is om een alternatief plan te ontwikkeling van een 
cultuurcluster op de Grotestraat, maar uitsluitend er naar toe 
geschreven om de Homburgcampus als enig haalbare optie neer te 
zetten. Genoemde fracties zijn niet overtuigd dat het alternatieve plan 
inderdaad 14 mln. duurder is dan de campusplannen en twijfelen aan 
de beoogde synergie tussen de ontwikkelpartners. Maar vooral is men 
ontstemt dat hiermee gepoogd wordt een democratisch genomen 
besluit en de uitslag van het referendum alsnog terzijde te schuiven.
Dhr. Kerskes rekent voor hoe het verschil van 14 mln. met andere 
aannames niet meer bestaat. Mw. Van Diemen beargumenteert dat 
voor de onderwijsinstellingen het niet noodzakelijk is de schouwburg 
naar het Homburgterrein te verplaatsten, er zijn alternatieven mogelijk.
Mw. Van Heumen roept op de ambities te richten op een visie uit het 
project Beeldenstorm met een cultuurcluster aan de Maas, maar ook 
kritisch blijven op de wensen van instellingen die met 
gemeenschapsgeld werken. Dhr. Van Veen verwoordt boosheid over 
de suggesties in het voorstel dat de schouwburg zal verdwijnen als de 
campus niet doorgaat, dat wellicht het ROC uit Cuijk zal vertrekken en 
dat het college opstapt als het campusplan niet doorgaat. Hij stelt dat 
de raad al een standpunt had voor de toekomst van de schouwburg, 
nl. de status-quo variant uit 1992 om de schouwburg in zijn huidige 
omvang te handhaven en op te knappen voor destijds 7 mln. De VVD 
heeft ook meerdere suggesties als alternatief voor de schouwburg op 
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het Homburgterrein. 
De raadsleden Nielen en Oosterwijk namens hun fractie pleiten elk in 
eigen woorden en met eigen accenten voor een raadsbesluit vandaag 
tot het ontwikkelen van de Homburgcampus inclusief verplaatsing van 
de schouwburg. Dat is de beste manier om als gemeentebestuur de 
schouwburg en bijv. het ROC een toekomst te bieden in de gemeente 
Cuijk en daarmee te behouden. De fracties vinden dat het 
voorliggende onderzoek voldoende aantoont dat het ontwikkelen van 
een cultuurcluster met schouwburg aan de Grotestraat veel te duur is 
voor de gemeente Cuijk. Ook vindt men het belangrijk dat de 
schouwburg en de onderwijspartners op korte termijn duidelijkheid 
krijgen, en dat nu snelheid gemaakt moet worden om te zorgen dat 
subsidies niet wegsijpelen naar elders. Terugblikkend is men van 
mening dat ten tijde van het referendum er onvoldoende informatie 
beschikbaar was om tot een afgewogen keuze te komen. Die 
informatie is er nu wel; het referendum heeft er toe geleid dat de raad 
om uitwerking van een alternatief heeft gevraagd. Dit alternatief is voor 
CDA en PvdA te duur; men wil die rekening niet bij de Cuijkse burger 
leggen.  
Dhr. Stoffels namens ABC betoogt dat zijn fractie inhoudelijk steeds 
voorstander was van de plannen voor de Homburgcampus, maar dat 
tot op vandaag er onvoldoend inzicht was in de financiële 
consequenties. Men verwijt de portefeuillehouder financiën dat de 
beantwoording van vragen te lang heeft geduurd, waardoor het 
besluitvormingsproces onnodig is bemoeilijkt. Pas nu, na analyse van 
onafhankelijke deskundigen, heeft de fractie vertrouwen in de cijfers. 
Fractie ABC sluit zich met overtuiging aan bij de conclusies van CDA 
en PvdA dat ontwikkelen van de Homburgcampus inclusief 
schouwburg, de enige betaalbare optie is om de schouwburg en ROC 
voor de gemeente Cuijk te kunnen behouden. 
In eerste termijn worden ingediend motie 1 namens de fracties CDA 
en PvdA: een besluit om de Homburgcampus te realiseren inclusief 
verplaatsing van de schouwburg; en een verzoek aan het college om: 
zo spoedig mogelijk een notitie aan de raad voor te leggen met 
uitgewerkte randvoorwaarden voor de herontwikkeling van de 
achterblijvende locatie aan de Grotestraat, waarbij sterke horeca- en 
dorpshuisfunctie leidend zijn; alles in het werk te stellen om de 
noodzakelijke subsidies binnen te halen; zo nodig voorrang te geven 
aan ontwikkeling van de onderwijsinstellingen.
Motie 2 namens de fracties GL, D66, VVD en PLC verzoekt het 
college om een maatwerkplan te leveren voor de ontwikkeling van een 
cultuurcluster op de Grotestraat; de subsidiemogelijkheden hiervoor 
nader te onderzoeken en de plannen voor een onderwijscampus op 
het Homburgterrein voort te zetten. 

Wethouder Peeters namens het hele college reageert kort op enkele 
opmerkingen:
Hij houdt mw. Van Heumen voor dat de visies uit het project 
Beeldenstorm geen feiten of uit te voeren besluiten zijn, maar nog 
slechts beelden ter inspiratie. Aan dhr. Kerskes antwoordt hij dat D66
zich vergist in de aanname dat een optelsom van deelprojecten een 
beroep op Yessica-subsidie mogelijk zou maken. Voor Yessica 
subsidie is een (uniek) gebiedsontwikkelingsplan vereist. De 
wethouder verwerpt verder de suggestie dat er geen ondernemer 
interesse zou hebben in ontwikkeling van de achterblijvende locatie op 
de Grotestraat. In reactie op dhr. Stoffels erkent het college dat de 
wijze waarop de vragen van fractie ABC naar de financiële 
onderbouwing, inderdaad niet de schoonheidsprijs verdient. Het 
college is dankbaar voor de interventies van fractie ABC in deze. 
In tweede termijn leggen de fractievoorzitters stemverklaringen af, 
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waarbij dhr. Van Veen verwoordt dat het moeilijk zal zijn om aan de 
burgers uit te leggen hoe de besluitvorming in deze gemeenteraad is 
verlopen. Hij verwijt fractie ABC dat deze pas nu een definitief 
standpunt inneemt. Met de fracties GL en D66 vraagt de VVD zich af 
of na de verkiezingen van 2010 er nog steeds een politieke 
meerderheid zal zijn om dit besluit uit te voeren. 
Besluit: Als meest vergaande motie brengt de voorzitter eerst motie 2 
in stemming: motie 2 wordt verworpen met 8 stemmen vóór (fracties 
D66, GL, PLC, VVD) en 11 stemmen tégen (fracties CDA, PvdA en 
ABC)
Motie 1 wordt aangenomen, na stemverklaring door fractie GL, met 11 
stemmen vóór (fracties CDA, PvdA) en 89 stemmen tegen (fracties 
D66, GL, PLC, VVD).

25 Voorstel tot benoemen van plv. 
raadsvoorzitter en diverse 
commissieleden

Besluit: de raad besluit bij acclamatie: 
Te ontslaan onder dankzegging de commissieleden J. Schreven, J. 
Basten en B. Poelen.
Te benoemen

- als lid van de commissie Bestuur de raadsleden W. Pluk en 
W. Vervoort; 

- als lid voor de commissie Burger dhr. W. van der Burgt en mw. 
M. van Zuilen; 

- als lid voor de commissie voor Controle en Onderzoek de 
heren B. Jeuken en R. Asbroek; 

- als lid voor de commissie Ruimte mw. S. Nhass; 
- als plaatsvervangend raadsvoorzitter mw. R. van Heumen. 

In te stemmen met de voordracht van dhr. W. Pluk als lid voor de 
agendacommissie, en mw. A. van Diemen als lid van het 
werkgeversoverleg. 

26 Sluiting Om 23.20 uur. 

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 9 november 
2009

C.G.W.M. Selman L.M. Schoots
griffier voorzitter


